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Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget 

Christiansborg  

1240 København K 

Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget har i brev af 19. februar 2020 stillet mig føl-

gende spørgsmål 255 alm. del, som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra Dennis Flydtkjaer (DF). 

Spørgsmål 255 

Er ministeren enig i, at det er af central betydning for den danske bredbåndsudvik-

ling, at der er åbenhed og transparens om statens arbejde med flere frekvenser til 

wi-fi, så bredbåndsselskaberne kan planlægge ud i fremtiden ikke mindst i forhold 

til det tekniske udstyr, der skal ud til forbrugerne? 

 

Svar 

Jeg er enig. Det er vigtigt, at arbejdet med frekvenser foregår åbent og transparent. 

Energistyrelsen har oplyst mig, at dette også er tilfældet. Energistyrelsen har ned-

sat en arbejdsgruppe under telebrancheforum, hvor branchen er inviteret til at drøf-

te nye tiltag på frekvensområdet, herunder international harmonisering af frekven-

ser. 

 

Desuden har branchen, herunder de danske bredbåndsselskaber mulighed for at 

følge arbejdet i regi af CEPT (sammenslutningen af europæiske post- og telemyn-

digheder), hvor drøftelserne om de tekniske vilkår for brug af frekvenser foregår. 

Alle dokumenter er offentligt tilgængelige på CEPT’s hjemmeside. Selskaberne kan 

efter aftale med Energistyrelsen deltage i arbejdet. 

 

 

Med venlig hilsen  

 

Dan Jørgensen 

Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget 2019-20
KEF Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 255 

Offentligt


